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Els alumnes i el professorat van començar el
nou curs estrenant les noves instal·lacions del

desitjat i esperat institut de Sant Vicenç.

Hem estrenat
institut!!!
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L'estrena de l'Institut Esteve Albert marca l'inici del curs escolar

Nou aparcament municipal al Camí del Padró

Més d’un miler d’alumnes van començar el passat 14 de setembre les classes als
dos centres de primària i a l’institut de Sant Vicenç.
La principal novetat d’aquest inici de curs ha estat la posada en marxa del nou Institut
Esteve Albert, que ha començat les classes amb 420 alumnes matriculats a ESO i
Batxillerat, 35 més que el curs anterior.
La xifra total d’alumnes a les escoles del municipi s’eleva a 1.059 alumnes, 9 més
que l’any passat. Amb tot, una de les dades a subratllar d’aquest nou curs és la
reducció d’alumnes en educació infantil i primària, i que té com a un dels principals
símptomes el notable descens de natalitat registrat en els últims anys. Així mateix,
es registra un augment als cursos de secundària i batxillerat.

Coincidint amb l’inici del nou curs escolar, va entrar en servei el nou
aparcament públic a l’aire lliure del Camí del Padró, situat a la parcel·la on
es trobaven les instal·lacions modulars de l’institut.
Amb aquest espai es crea una zona d’aparcament de referència, ja que
fruit de la seva ubicació al costat de l’Escola Sot del Camp i del nou Institut
Esteve Albert, a més de facilitar la mobilitat de la zona i donar servei a les
famílies i el personal dels centres educatius, també donarà resposta a les
necessitats d’aparcament que generi la dinamització i potenciació del parc
dels Germans Gabrielistes, un projecte en el qual l’Ajuntament ve treballant
des de l’anterior legislatura.
El nou aparcament té una superfície total de 5.590 m2 i capacitat per a
117 vehicles. Es tracta d’un recinte tancat, estructurat en dues terrasses, amb
amb rampes d’accés per als vehicles, accés de vianants, una zona habilitada
per a l’aparcament de motos, i fileres d’arbrat per tal de donar ombratge.
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A l’Escola Sant Jordi el curs ha començat amb 226 alumnes
d’infantil i primària, 4 menys que a l’inici del curs anterior.
L’Escola Sot del Camp ha arrencat amb 361 alumnes, 14
menys que el curs passat.
Pel que fa al primer cicle d’educació infantil, la llar d’infants
municipal Els Garrofers va iniciar el curs el passat 3 de
setembre amb 52 infants matriculats, 8 alumnes menys que
el curs passat.
A banda de l’estrena de l’institut, l’altra novetat  d’aquest curs
és l’entrada en funcionament del nou aparcament públic
situat al Camí del Padró, a la parcel·la on es trobaven les
instal·lacions modulars de l’institut.
Una altra de les novetats, serà la implementació per part de
la Regidoria d’Ensenyament  d’un interessant projecte que
vol implicar escola, família i territori en la tasca educativa i

que consistirà en la programació d’un cicle de xerrades/
tallers per facilitar a les famílies informació i assessorament
sobre temes educatius.
Tanmateix, aprofitant les vacances escolars, l’Ajuntament de
Sant Vicenç ha escomès a les escoles Sant Jordi i Sot del
Camp petites obres de manteniment -pintura, lampisteria,
etc.- i reparacions diverses que s’han d’anar executant
periòdicament com a conseqüència del desgast de les
instal·lacions. També s’han fet altres intervencions més
significatives que contribueixen a millorar les infraestructures
escolars i fer més còmodes i pràctics els espais, com la
instal·lació de tancaments d’alumini o l’adequació dels patis,
els accessos i l’entorn més proper als centres.
Enguany, la col·laboració de l’Ajuntament també ha arribat al
nou institut, mitjançant l’adquisició de projectors per a les aules.

Un any més, l’alcalde, Miquel Àngel Martínez i Camarasa, va visitar els centres educatius del municipi el
primer dia de classe per comprovar personalment que el nou curs havia  arrencat sense incidències i desitjar

un bon inici de curs a mestres i alumnes.

L’aparcament disposa de quatre accessos per a vehicles,
dos d’entrada i dos de sortida, situats al Camí del Padró i al
carrer de Can Calella.  Tots els accessos i rampes s’han
formigonat per tal d’afavorir l’adherència dels pneumàtics
dels vehicles i reduir l’arrossegament de terres.
L’aparcament de motos, situat fora del recinte tancat i amb

accés directe des del Camí del Padró, també s’ha formigonat
i té capacitat per a 29 motos.
El cost de la intervenció ha estat de prop de 100.00 euros i
una part de les obres ha anat a càrrec de la Brigada Municipal
de Serveis. Els treballs d’enderroc, contenció, drenatge i
pavimentació, han estat adjudicats a Constru-Buch, S.L.
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L’Escola Municipal de Música L’Oriola torna a impulsar la coral de petits, oferint-la
com a activitat extraescolar als alumnes d’entre 3 i 7 anys de les escoles

Sant Jordi i Sot del Camp.
Les classes es duran a terme als respectius centres educatius, en horari de migdia.

El preu de l’activitat és de 18,50 euros/mes.  + Informació: oriola@svmontalt.cat
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Pessics educatius: espais familiars de participació educativa
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El proper 19 d’octubre se celebrarà la
primera trobada del projecte "Pessics
educatius", un programa que compta amb
el suport de la Diputació de Barcelona i que
pretén dinamitzar el debat i l’acció educativa
amb i per a les famílies, des d’un
plantejament municipal i respectant el context
en què s’eduquen els infants i els joves.
El programa consta de sis tallers gratuïts,
oberts a pares i mares d’alumnes de tots
els centres educatius del municipi, que
s’impartiran durant els mesos d’octubre
i novembre, a les escoles Sant Jordi i Sot
del Camp i a l’institut.

L’objectiu dels tallers és el de compartir
punts de vista, maneres d’educar, així com
possibles suggeriments en relació a les
respostes educatives que es donen
quotidianament en el context escolar, so-
cial i familiar.
Es tracta d’un conjunt d’activitats
informatives, formatives i d’orientació-
acompanyament  que estan pensades per
enfortir la participació educativa de les
famílies i per complementar el treball que
fa l’Ajuntament de Sant Vicenç, a través
de la Regidoria d’Ensenyament, en l’àmbit
de l’acompanyament a l’escolaritat.

Tot seguit us detallem els "Pessics educatius" que s'han programat:
 Caminant cap a l’autonomia, dies 19 i 26 d’octubre, a les 16,45h, a l’Escola Sant Jordi.
 Valors per fer-los créixer. Com ser un exemple inspirador pels nostres fills i filles, dies 9 i 16 de novembre, a les 16,45h,

    a l’Escola Sot del Camp
 Les famílies i l’èxit educatiu dels fills i filles: una paleta de colors, dies 23 i 30 de novembre, a les 16.45h, a l’Institut

    Esteve Albert.

L'Ajuntament ofereix ajuts a l'escolarització a prop de 50 famílies
El programa municipal d’ajuts per a
l’escolarització en aquest curs 2015/2016,
de moment, ja ha arribat a prop de 50
famílies amb fills menors. En concret
s’han realitzat aportacions econòmiques
a través de la Regidoria de Benestar
Social a alumnes des de l’escola
bressol fins a l’institut.
El major nombre d’ajuts socials d’aquestes
característiques corresponen a beques
per a l’adquisició de llibres i material

escolar, tot i que també es destinen fons
a beques de menjador i a ajudar a les
famílies amb pocs recursos perquè
puguin fer front a les quotes o al servei
de menjador de l’escola bressol.
La quantitat que l’Ajuntament de Sant
Vicenç ha destinat enguany a ajuts per
a l’adquisició de ll ibres i material
escolar d’alumnes que estan cursant
estudis de primària i secundària
obligatòria ha estat de 4.234 euros.

Aquests ajuts permeten garantir que,
independent ment de quina sigui la situació

econòmica de cada família, aquestes puguin
afrontar l’escolarització dels infants.

En tots els tallers
hi haurà berenar.

Inscripcions obertes a:
www.svmontalt.cat

Independentment del lloc on es realitzi el taller, la trobada és oberta a pares i mares de tots els centres educatius.
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Accions de promoció de la salut destinades a la gent gran
A partir del convenciment que la formació és important al llarg de la vida, les regidories de
Gent Gran i Sanitat, Salut Pública i Consum han decidit impulsar un cicle de tallers/xerrades
adreçades a la gent gran amb inquietuds amb l’objectiu que puguin continuar formant-se,
debatre temes, adquirir coneixements i experiències i potenciar les relacions socials.
El cicle consta de  quatre sessions gratuïtes que es faran  els dies 16 d’octubre i 6, 20 i 27
de novembre, a les 5 de la tarda, al Casal dels Xurravins i al local veïnal de la façana litoral.
Tots els tallers són participatius i consten d’una breu explicació prèvia amb posterior torn
de preguntes i intercanvi d’opinions per part dels assistents.

La primera xerrada es farà el dia 16
d’octubre i porta per títol "Prevenció i
actuacions davant els riscos d’accidents a
la llar". Les properes sessions consistiran
en dues xerrades sobre el bon ús dels
medicaments i un taller d’hipertensió.
El conjunt d’accions per a la promoció de la

salut entre la gent gran és organitzat per
les regidories de Gent Gran i Sanitat,
Salut Pública i Consum, amb el suport de
la Diputació de Barcelona i el Col·legi
de Farmacèutics de Barcelona, i la
col·laboració de l’Associació de Gent
Gran Els Xurravins i l’AAVV Montaltpark.

Les inscripcions són gratuïtes i es
poden fer al Casal dels Xurravins,
a través del telèfon 93 791 05 11

o per correu electrònic a
mvillagrasa@svmontalt.cat o

xurravins.inscripcions@gmail.com
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Amb l’afany d’oferir una resposta millor a la ciutadania i amb l’objectiu de millorar de manera continuada
la qualitat del servei, l’OAC de la Policia Local de Sant Vicenç de Montalt romandrà oberta dos dissabtes

al mes, de 9 del matí a 1 del migdia. Així, durant l'octubre, l’OAC obrirà els dies 10 i 31.
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Ràdio Santvi engega una nova etapa
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Arxivades les denúncies contra l'Ajuntament i el secretari municipal
Ni prevaricació, ni tracte de favor, ni tràfic d’influències, ni ús
irregular de fons públics. No hi ha delicte.
L’Oficina Antifrau de Catalunya i la Fiscalia de Mataró no
aprecien cap delicte en les denúncies presentades contra
l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt i el secretari municipal
per la presumpta contractació irregular de l’arquitecte i
l’arquitecte tècnic municipal.

Així, després de sis mesos d’investigació,
tant la Fiscalia com Antifrau han rebutjat
totes les acusacions i han decidit arxivar
les respectives diligències al no apreciar
cap comportament irregular o delictiu en
les esmentades contractacions.
Pel que fa a la denúncia presentada per
9 SV, en la qual s’apuntaven indicis de
prevaricació en la situació contractual
de l’arquitecte i l’arquitecte municipal,
la Fiscalia ha dictaminat que s’aprecia una

"mera irregularitat administrativa" que
hauria de ser resolta des de l’ordenament
administratiu, ja que "no pot considerar-se
que traspassi el límit del dret penal"
 i, per tant, arxiva les diligències
d’investigació obertes.
Per la seva banda, l’Oficina Antifrau
de Catalunya entén que en el sistema
emprat per la contractació de l’arquitecte
i l ’arquitecte tècnic municipal, no
s’aprecia "cap supòsit d’ús o destinació

irregular de fons públics", ni detecta
conductes que "atemptin contra la
integritat i transparència", ni activitats
il·legals per part de la gestió del secretari
municipal, denunciada per una entitat de
Madrid. Antifrau, en la seva resolució,
també assenyala que no existeix cap
disposició legal que estableixi "la
necessitat de ser funcionari públic" 
per ostentar càrrecs tècnics en els
ajuntaments.

L’emissora municipal Ràdio Santvi (107.4FM) inicia, a partir de l’1 d'octubre, una
nova etapa amb canvis en el model de gestió i en la direcció. Els canvis són fruït del
conveni de col·laboració signat entre l’Ajuntament i Advertcompress S.L., que també
contempla la posada en marxa de l’Escola de Ràdio del Maresme.  El comunicador
i publicista Alfons Murga serà el nou director de Ràdio Santvi.
Amb la signatura d’aquest conveni, que tindrà una durada de 2 anys,
l’Ajuntament persegueix donar un nou impuls a la ràdio, apropar-la als
santvicentins i fer-la més oberta i participativa.
Aquesta nova etapa estarà marcada per l’interès a potenciar els espais de
contingut i la informació local i comarcal. D’altra banda, s’han reafirmat els
contactes amb altres emissores de poblacions veïnes i amb la Xarxa Audiovisual
Local per compartir i ampliar programes.

Els espais i col·laboradors habituals es mantenen, però amb
l’objectiu d’anar ampliant la graella amb més espais
d’elaboració pròpia. Des de la direcció de l’emissora també
s’han iniciat contactes amb els centres educatius i les AMPA
per promoure la participació dels escolars.
Pel que fa a l’Escola de Ràdio del Maresme neix amb la vocació
de ser un centre on els alumnes aprenguin a fer ràdio, fent

ràdio de la mà de professionals amb una àmplia experiència
en el mitjà com Pere Ferreres, Maite Sadurní, Alfred Picó,
Albert Prat i Anna i Alfons Murga.
En la seva estrena, l’ERM arrencarà amb un Curs d’iniciació
a la ràdio que començarà al gener i acabarà al maig. Les
matriculacions són obertes fins a finals d’any i els alumnes
santvicentins gaudeixen d'un descompte del 25%.
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Noves actuacions pel foment de l'ocupació
Des de la Regidoria de Promoció Econòmica ja s’està treballant en les noves iniciatives per al
foment de l’ocupació, dirigides a les persones usuàries del Servei Local d’Ocupació.
Les accions que es duran a terme estan relacionades amb la inserció laboral, estaran
coordinades des del Consell Comarcal, i compten amb el suport de la Generalitat de Catalunya
i la Diputació de Barcelona. Les principals línies de treball se centren en tres programes que
combinen formació i treball, i van adreçats a diferents col·lectius.
El primer programa anirà destinat a persones empadronades al municipi, majors de 45 anys,
aturades de llarga durada i que hagin esgotat la prestació per desocupació i/o subsidi.
Pel que fa al segon programa, també anirà dirigit a persones empadronades a Sant Vicenç, en
aquest cas, aturades de llarga durada i que siguin perceptores de la paga per Renda Mínima
d´Inserció (PIRMI).
Aquestes dues actuacions combinen formació transversal i professionalitzadora amb un
contracte real de treball, ja que durant 6 mesos les persones que hi participin passaran a
formar part de la Brigada Municipal de Serveis de l’Ajuntament.
En quant al tercer programa, "Joves per l’Ocupació", va destinat a joves de 16 a 24 anys (fins a
30 anys en cas de disposar de certificat de discapacitat igual o superior al 33%), sense graduat
de ĺ E.S.O. o amb graduat i sense estudis post obligatoris.  Aquest programa també contempla
una possible contractació amb una durada de 6 mesos.
Les persones interessades a rebre informació poden posar-se en contacte amb el
Servei Local d’Ocupació trucant al telèfon 93 791 47 18 o mitjançant un correu
a promocioeconomica@svmontalt.cat
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Ens ha deixat Pere Orts, regidor d'ERC
Pere Orts i Cubillo, regidor i portaveu del grup
municipal d’ERC a l’Ajuntament de Sant Vicenç
de Montalt, va morir el passat 18 de setembre
víctima d’un infart als cinquanta-nou anys.
Orts era regidor des de l’any 2003, i des
d’aleshores havia format part de l’arc plenari,
on havia ocupat diferents càrrecs i desenvolupat
una intensa i important tasca tant des del
govern, com des de l’oposició.
Així, durant la seva primera legislatura (2003-
2007) va estar al capdavant de les regidories
de Gestió Econòmica i Participació Ciutadana.
A la següent legislatura, entre els anys 2007 i
2008, va sumar a aquestes dues carteres, les
responsabilitats de les regidories de Projectes
i Obres, Noves Tecnologies i Comerç.
Orts també havia estat 2n tinent d’alcalde i
havia ocupat diferents càrrecs a comissions
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JxSí guanya les eleccions a Sant Vicenç amb un 54,71% del vots

es va situar al capdavall de la llista
amb 120 vots (3,46%) seguida del
PACMA que va obtenir 10 vots (0,29%)
i de Recortes Cero - Els Verds que va
reunir 9 vots (0,26%).
Un total de 15 vots van estar en blanc
(0,43%) i 6 vots van estar nuls (0,17%).
El cens d’electors era de 4.254
persones, de les quals 779 no van
exercitar el seu dret a vot, amb la
qual cosa l’índex d’abstenció va ser
del 18,31%.

Les eleccions al Parlament de
Catalunya del passat 27 de setembre
es van tancar a Sant Vicenç amb una
participació del 81,69% i una clara
victòria de la força sobiranista Junts pel
Sí que va obtenir el 54,71% dels vots.
La jornada electoral va estar marcada
per una alta participació a Catalunya i
també a Sant Vicenç on van votar
3.475 persones, xifra que representa
un 81,69% dels vots, un 7,6% més
que el 2012.
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Reorientar les antenes pot solucionar els problemes de recepció de la TDT

A l’informe es confirma que tots els centres
emissors que donen servei al municipi
-Arenys de Munt II, Cabrils-Mataró, Caldes
d’Estrac, Collserola i Llavaneres- estan
funcionant correctament.
Tanmateix, l’informe conclou que a les zones
del municipi on hi ha problemes per rebre
el senyal de TDT s’haurien d’orientar
les antenes al centre emissor de
Caldes d’Estrac, ja que en aquest centre es

informatives i la representació de l’Ajuntament
en altres òrgans col·legiats. 
La Gestió Econòmica -era economista- era
el seu fort, tot i que des de la seva entrada al
consistori es va mostrar com un gran
defensor de la Participació Ciutadana, àrea
que va impulsar i potenciar, propiciant
l’aprovació del Reglament de Participació
Ciutadana, de la Carta dels Drets de la
Ciutadana i dels primers consells sectorials.
Amb motiu de la mort del regidor, l’alcalde va
decretar un dia de dol oficial al municipi. Les
banderes van onejar a mitja asta i es van
suspendre els acte institucional en solidaritat
amb la seva família.
L’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt
s’uneix al dolor de família, familiars i amics
per tan sentida pèrdua.

Pel que fa als resultats, JxSí es va situar
com la força més votada amb un total
de 1.898 vots (54,71% del total
escrutat). La segona força al municipi
va estar Ciutadans amb 623 (17,96%).
El PP amb 242 vots (6,98%) es va
situar com a tercera força per davant
del PSC que va obtenir 218 vots
(6,28%). La CUP, l ’altra força
independentista, va aconseguir 208
vots (6%), seguida d’Unió amb 126
vots (3,63%). Catalunya sí que es pot

Aquesta és la conclusió de l’informe que la Direcció General de Telecomunicacions i Societat de la
Informació ha tramés a l’Ajuntament per aclarir i donar solucions als problemes per rebre el senyal de
TDT que diversos veïns i veïnes del municipi havien fet arribar a l’Ajuntament en els darrers mesos.

L’informe és el resultat de l’anàlisi de
l’estat del servei de TDT que van realitzar
els tècnics del centre de telecomunicacions
en tots aquells carrers, on els veïns estaven
patint problemes de recepció, i que són
els següents: del Drac, Sol Naixent, Milans
del Bosch, Can Pi, Josep Brunet,
Tramuntana, Sant Josep, Sant Antoni,
Major, Sant Isidre, Supermaresme,
Av. Regadiu, Vinyes d’en Mandri i de Dalt.

va realitzar una actuació dins del marc del
"Catalunya Connecta" per resoldre les
deficiències al nucli de Baix Poble i millorar
el servei als nuclis de Regadiu Nord i
Regadiu Sud.
Tanmateix, l’orografia i meteorologia
afavoreixen que Sant Vicenç i també
d’altres poblacions de la costa, tinguin
molts problemes per veure bé la televisió.
Una problemàtica que s’agreuja a l’estiu
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La tribuna política de Sant Vicenç
L’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt  no es fa responsable de les informacions i opinions que siguin emeses per

les diferents forces amb representació municipal a l’espai "La tribuna política de Sant Vicenç".

Esquerra sempre hem defensat un
model d’InfoMontalt obert a tots els
ciutadans i Entitats, contraris a la
utilització partidista d’un mitja públic
(que paguem entre tots els
santvicentins).
Un butlletí municipal que respecti el
codi deontològic del Col·legi de
Periodistes i els criteris d’objectivitat,
rigor informatiu, veracitat i de
transparència. Us recordem que,
segons el CIC (que té la finalitat de
vetllar pel compliment dels principis
d’ètica professional periodística)
l’ajuntament de Sant Vicenç de
Montalt no té signat el "Decàleg de
Bones pràctiques de la Comunicació
Local" impulsat pel Col·legi de
Periodistes de Catalunya. Per això
ens neguem a utilitzar aquest espai.
Per a més informació podeu entrar al
nostre bloc: http://www.svmesquerra.com

Coneixeu algú que cobri 275 euros
l’hora? Nosaltres si; els regidors de
govern de Sant Vicenç. La primera reunió
de Junta de Govern, que va durar una
hora i disset minuts exactament i que va
reunir els 5 regidors més l’alcalde, cada
regidor va cobrar 275 euros. O sigui que
aquesta hora va costar a les arques
municipals 1.375 euros. 
En aquesta reunió un dels punts de
l’ordre del dia era l’aprovació de les
subvencions a les escoles i l’institut.
Curiosament cap de les subvencions
que es van donar, que beneficien un total
de 990 alumnes, és superior als
1.375 euros. 
Canviant de tema, l’article "Només
l’alcalde tindrà dedicació exclusiva"
publicat a la web municipal és totalment
partidista i impropi d’un mitjà públic que
paguem tots. Entenem que el regidor de
comunicació intenti convertir els mitjans
de comunicació en espais  al servei del
govern però no entenem perquè el
funcionari que signa l’article es presta a
aquest servilisme.

El PSC s’alegra que L’Oficina Antifrau de
Catalunya i la Fiscalia de Mataró hagin
considerat que no s’aprecia cap supòsit d’ús o
destinació irregular de fons públics en les
contractacions dels arquitectes municipals.
És positiu que el nostre poble no sigui objecte
de notícies sobre possibles irregularitats; ens
mereixem la imatge que ens correspon com a
municipi on la transparència i les bones
pràctiques han de ser la norma a seguir.
El nostre grup ja va considerar en el seu
moment, que s’ havien de treure a concurs les
places d’ocupació pública que la llei obliga, i
així s’està realitzant.
El nostre compromís des de l’oposició  és i
serà demanar el màxim rigor en tot concurs
públic per contractar persones i serveis amb
la finalitat d’evitar qualsevol frau de llei, així
com vetllar per una neutralitat que eviti
qualsevol abús de poder o favoritisme de
qualsevol tipus.
Des d’aquesta línia de bon govern, la
col·laboració amb el PSC sempre estarà
garantida. El nom del nostre municipi mereix
ser exemple de transparència perquè puguem
sentir-nos orgullosos de pertànyer a ell.

La justícia ha parlat i parlat molt clar en
relació a les denúncies interposades
per la gestió de la situació contractual
de l’arquitecte i l’arquitecte tècnic
municipal.
Tant l’Oficina Antifrau de Catalunya com
la Fiscalia de Mataró han arxivat les
denúncies en no apreciar cap
comportament irregular o delictiu en
les esmentades contractacions.
El grup municipal de CiU estava segur
que ni l’alcalde, ni els treballadors
municipals havien comés cap delicte i
la justícia així ho ha declarat.
Però, fins arribar a aquest punt, hem
hagut de veure com el bon nom de
Sant Vicenç i de l’Ajuntament es
malmetia i s'embrutava als mitjans
de comunicació i com es
desqualificava a l’alcalde, al secretari i
als dos tècnics municipals, sense que
haguessin comés cap delicte.
Tot plegat li hem d’agrair a 9 SV i a la
seva manera barroera i perillosa de fer
política: embruta que alguna cosa queda.
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19h, al Centre Cívic
Round table en anglès
Organitza: Biblioteca La Muntala

Dissabte 4
7h, a l'aparcament del c/ Ginesta
Matinal familiar al Castell de Farners
i el Sot de Penyacans
Organitza: MontalTrek

Dimarts 6
17h, al Casal de la Gent Gran
Preguntes al notari
Organitza: Associació Els Xurravins

Dimecres, dies 7, 14, 21 i 28
17h, al vestíbul del Centre Cívic
L'hora del conte
Organitza: Biblioteca La Muntala

Dijous, dies 1, 8, 15 i 22
12h, a l'Espai lúdic i de salut del parc
de Can Boada
Sessions de fisioterapeuta
Destinataris: col·lectiu de gent gran
Organitza: Regidories de Gent Gran i
Sanitat, Salut Pública i Consum amb el
suport de la Diputació de Barcelona i la
col·laboració de l'Associació Els Xurravins

Divendres 23
18.30h, a les portes del Centre Cívic
Anem al Teatre Condal
Caiguts del cel
Organitza: Associació Els Xurravins

Dies 10 i 11
Sortida des de l'aparcament del c/ Ginesta
Cap de setmana en ruta pel Canigó
Organitza: MontalTrek

Divendres 16
17h, al local veïnal de la façana litoral
(Baixos Sorli-Sport)
Xerrada: Prevenció i actuacions
davant els riscos d'accidents a la llar
Destinataris: col·lectiu de gent gran
Organitza: Regidories de Gent Gran i
Sanitat, Salut Pública i Consum amb
el suport de la Diputació de Barcelona i
la Col·laboració de l'Associació
Els Xurravins i de l'A.A.V.V. Montaltpark

De 18 a 21h, al Centre Cívic
Ball de la Castanyada
Organitza: Associació Els Xurravins

Dimecres, dies 14 i 21
De 9.30 a 12.30h, al Centre Cívic
Xerrada Forma't 2015
La marca personal en el procés
de recerca de feina
Organitza: Regidoria de Promoció Econòmica

Dissabte 24
8.30h, a l'aparcament del c/ Ginesta
Sortida de MontaltKids
De Núria al Pic de l'Àliga
Organitza: MontalTrek

Dies 28 i 29
7.15h, a l'Av. Verge de Montserrat
Sortida cultural al Principat d'Andorra
Organitza: Associació Els Xurravins

18,30h, al Casal de la Gent Gran
Xerrada sobre mobilitat segura
Consells de seguretat
Destinataris: col·lectiu de gent gran
Organitza: Regidoria de Mobilitat amb
la col·laboració de la Policia Local i de
l'Associaciació Els Xurravins

Dissabte 17
De 10 a 12.30h, al Centre Cívic
Taller d'educació parental
Comunicar millor: entendre i
fer-nos entendre
Organitza: Regidoria d'Ensenyament

Diumenge 18
18h, al Centre Cívic
Cinema familiar: La Cenicienta
Organitza: Regidoria de Cultura

Dilluns, dies 19 i 26
16.45h, a l'Escola Sant Jordi
Taller: Pessics educatius
Caminant cap a l'autonomia
Organitza: Regidoria d'Ensenyament
amb el suport de la Diputació
de Barcelona

Dilluns 19
De 16 a 18h, al Centre Cívic
Entrena per a un envelliment actiu
Organitza: Associació  Els Xurravins

Diumenge 25
8h, a l'Av. Toni Sors
7a Marxa popular
Cims dels Tres Turons
Organitza: MontalTrek

19h, al Centre Cívic
Round table en alemany
Organitza: Biblioteca La Muntala

Divendres 30
19h, al Centre Cívic
Round table en francès
Organitza: Biblioteca La Muntala

Dijous, dies 15 i 22
De 18.30 a 20.30h, al Telecentre
Taller: ActivaLaMent
Organitza: Associació Els Xurravins
amb el suport de Fundació "la Caixa"

Trobareu tota l'agenda actualitzada i al dia (actes, activitats, preus, inscripcions,
contactes...) al web municipal www.svmontalt.cat  i a l'APP gratuïta santviAPProp.
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Miquel Àngel Martínez i Camarasa
Alcalde de Sant Vicenç de Montalt

El passat mes de setembre
arribava carregat de bones
notícies: l’inici del curs
escolar, l’estrena de les
desitjades i esperades
instal·lacions del nou
Institut Esteve Albert,
l’entrada en funcionament
del nou aparcament públic
del Camí del Padró, la bona
marxa de les obres de
remodelació del Casal
de Cultura, la disminució
dels índex de delinqüència
al municipi.
Molts catalans, també
esperaven amb il·lusió i
esperança el mes de
setembre per a poder dir la
seva sobre el futur de
Catalunya a les urnes.
Però, de sobte, la mort
inesperada del regidor
d’ERC, Pere Orts, ho va
trasbalsar tot i ens va deixar
a tots terriblement entristits i
fora de joc.
D’ençà de la seva entrada
al consistori com a regidor
l’any 2003, en Pere Orts
no va deixar de treballar mai
pel seu poble, pel seu país
i per la seva gent.
La seva sobtada
desaparició ha estat
un cop molt fort per a la
seva família, companys,
amics, i per a tots aquells
que van tenir l’oportunitat
de conèixer-lo però,
tots plegats, hem de ser
capaços de sobreposar-nos
al dolor que sentim i hem
de continuar amb la tasca
en la qual ell hi va esmerçar
tants esforços: fer de Sant
Vicenç un poble on els
nostres fills puguin viure
millor i de Catalunya,
un país pròsper, igualitari
i lliure.
Descansa en pau, Pere.

El reconegut pintor Emilio Machado s'estableix a Sant Vicenç
L’alcalde de Sant Vicenç, Miquel Àngel Martínez i Camarasa, ha
rebut a l’Ajuntament a Emilio Machado, uns dels pintors espanyols
contemporanis més grans, reconegut nacional i internacionalment,
que ha triat Sant Vicenç per fixar la seva residència.
Durant la trobada, Machado i la seva dona, Isabel Cordeiro, li
van manifestar a l’alcalde que el principal motiu que els ha
empès a fixar la seva residència a Sant Vicenç és la qualitat de
vida que s’hi respira.
Emilio Machado va estudiar arquitectura en els anys 70 a
Barcelona, fet que li va permetre entrar en contacte amb el
moviment artístic català de l’època. Després d’un temps dedicat

Berta Vaquero i Marc Pañero, bronze al Mundial
La parella formada per la santvicentina Berta Vaquero i
Marc Pañero va aconseguir una soferta medalla de
bronze al Campionat del Món FIRS de Patinatge Artístic
2015, celebrat el passat setembre a Cali (Colòmbia).
Per a la Berta, aquesta medalla suposa la fita més
important de la seva carrera i un èxit molt important en el
que ha estat el seu debut en un Mundial, mentre que per
en Marc, el bronze de Cali se suma al que va obtenir al
passat Campionat del Món, celebrat a Reus.
Cal destacar l’esforç que la Berta i en Marc han realitzat en els
darrers 8 mesos per obtenir un gran nivell que s’ha traduït en
una treballada medalla de bronze en la categoria Junior.
L’enhorabona campions!!!

L'Ajuntament recorda que fins al 15 d’octubre les persones que encara no hagin regularitzat
la situació dels seus guals poden sol·licitar la llicència, liquidant la taxa corresponent, o bé

renunciar formalment al gual en el cas que no en facin ús.
Tant la sol·licitud, com la renúncia, s’han de formalitzar per escrit a l’OAC de l’Ajuntament.

Exhaurit aquest termini, s’iniciaran els tràmits per obrir els corresponents expedients
sancionadors a totes aquelles persones que no hagin sol·licitat la llicència,

ni renunciat al gual.

AVÍS: REGULARITZACIÓ DE GUALS

a l’arquitectura, Machado va decidir bolcar-se plenament a la pintura, una passió que el va portar a viure a
Mèxic i a Nova York i a fer amistat amb personatges de reconegut prestigi internacional com Antoni Tàpies,
Modest Cuixart o el genial Salvador Dalí, de qui va ser ajudant.
De la trajectòria internacional de Machado donen fe les seves exposicions a París, Mèxic, Moscou, Suïssa,
Nova York, Miami, Texas i a les principals ciutats espanyoles.
Miquel Àngel Martínez, s’ha mostrat molt satisfet que una persona d’aquesta categoria personal i professional
s’hagi establer a Sant Vicenç i  ha convidat al reconegut pintor a exposar la seva obra a la nova sala d’exposicions
amb que comptarà el Casal de Cultura, un cop enllestides les obres de reforma que s’estan executant.
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Tinença responsable d'animals de companyia
Durant aquest mes d’octubre, la Regidoria de Sanitat, Salut Pública i Consum amb el suport de la Diputació de
Barcelona portarà a terme una campanya per fomentar la tinença responsable d’animals de companyia que
incidirà en tres aspectes: animar als propietaris a censar els seus animals, incentivar l’adopció d’animals
abandonats i conscienciar la ciutadania sobre la necessitat de recollir les defecacions dels seus gossos.

Fins al 31 d'octubre, les
persones propietàries de
gossos i gats tindran un
descompte, que assumirà
l'Ajuntament, en la
implantació del xip al
Centre Veterinari "Quatre
potes". Abans però, caldrà
demanar cita prèvia
trucant al 93 791 25 24 o
bé al 663 04 22 47.
+ Info: www.svmontalt.cat


